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Abstract (en)
In order to reinforce sheet-metal profiles, use is made of double beads (4), which each comprise two parallel beads (5, 6). The two beads (5, 6) are
deformed from the plane of the sheet metal in opposite directions. The two beads (5, 6) merge directly one into the other at a transition region (7)
which rises from one bead (5) to the other bead (6). The double beads (4), which are configured, for example, in the form of an S in cross-section,
may be arranged as longitudinal beads and/or transverse beads. They provide considerable reinforcement for the sheet metal profile. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Versteifung von Blechprofilteilen werden Doppelsicken (4) verwendet, die jeweils aus zwei prallellaufenden Sicken (5, 6) bestehen. Die beiden
Sicken (5, 6) sind in entgegengesetzten Richtungen aus der Blechebene verformt. Die beiden Sicken (5, 6) gehen in einem Übergangsbereich (7)
unmittelbar ineinander über, der von der einen Sicke (5) zur anderen Sicke (6) ansteigt. Die Doppelsicken (4), die im Querschnitt beispielsweise
S-förmig gestaltet sind, können als Längssicken und/oder Quersicken angeordnet werden. Sie ergeben eine wesentliche Versteifung des
Blechprofilteils. <IMAGE>
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